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PREDSJEDNIKU HRVATSKOGA SABORA

Na temelju članka 196. Poslovnika Hrvatskoga sabora te sukladno članku 41. Zakona o proračunu
(”Narodne novine” broj, 144/21) na PRIJEDLOG DRŽAVNOG PRORAČUNA REPUBLIKE
HRVATSKE ZA 2025. GODINU I PROJEKCIJA ZA 2026. I 2027. GODINU podnosim/imo sljedeći

AMANDMAN

BROJČANA OZNAKA I NAZIV PLAN ZA 2025. POVEĆANJE NOVI PLAN
2025.

090 MINISTARSTVO TURIZMA I SPORTA 358.184.360 200.000 358.384.360
09005 Ministarstvo turizma i sporta 358.184.360 200.000 358.384.360
39 KULTURA, RELIGIJA I ŠPORT 159.933.728 200.000 160.133.728
3920 RAZVOJ ŠPORTA 159.933.728 200.000 160.133.728
A916002 PROGRAMI JAVNIH POTREBA
U SPORTU NA DRŽAVNOJ RAZINI
KOJE PROVODE HOO, HPO, HSSG,
HASS i HŠSS

64.558.996 200.000 64.758.996

11 Opći prihodi i primici 18.766.369 200.000 18.966.369
3 Rashodi poslovanja 18.766.369 200.000 18.966.369

BROJČANA OZNAKA I NAZIV PLAN ZA 2025. SMANJENJE NOVI PLAN
2025.

065 MINISTARSTVO MORA, PROMETA I
INFRASTRUKTURE

1.735.968.201 200.000 1.735.768.201

06505 Ministarstvo mora, prometa i
infrastrukture

1.436.784.998 200.000 1.436.584.998

31 PROMET, PROMETNA
INFRASTRUKTURA I KOMUNIKACIJE

1.436.784.998 200.000 1.436.584.998

3110 IZGRADNJA I ODRŽAVANJE
CESTOVNE INFRASTRUKTURE

452.596.086 200.000 452.396.086

A570504 NAKNADA U CIJENI GORIVA
ZA HAC D.O.O.

19.000.000 200.000 18.800.000

11 Opći prihodi i primici 19.000.000 200.000 18.800.000
3 Rashodi poslovanja 19.000.000 200.000 18.800.000

OBRAZLOŽENJE

Potrebno osigurati sredstva za rekonstrukciju , sanaciju zidova i
krovišta , u ex vojarni Bribirski knezovi u Šibeniku koja se
koristi za boćanje .Dakle ne radi se o izgradnji novog objekta
već sanacije postojećeg na temelju kojeg se kao prvo može
sprijećiti daljnja korozija i propadanje objekta ,a kao drugo
osigurati infrastrukturu za razvoj ovog tradicionalnog sporta –
boćanja . Na navedenoj lokaciji djeluju četiri Boćarska kluba ,a
odvijaju se i međužupanijska zimska liga te pojedinačna županijska
prvenstva . Rekonstrukcijom bi se omogućili da dvorana ( ex vojni
hangar ) postane mjesto organiziranja i većih sportskih priredbi
europskog pa i svjetskog značaja . Klubovi koji djeluju u prostoru
koji je potrebno rekonstruirati ulagali su tijekom godina u
prostor kako bi bio pogodan za sportska takmičenja , ali za



iskorak o kojem sam gore govorio potrebno je dodatno ulaganje .
Boćanje je sport u kojem Hrvatska postiže vrhunske rezultate na
najvećim sportskim smotrama a na posljednjoj svjetskom prvenstvu
Hrvatska je bila ukupno druga . Boćanje svakako možemo ponuditi
kao tradiciju za budućnost . Konkretno u ovom slučaju nužno je
ulaganje u njezinu infrastrukturu kao zalog za daljnji razvoj ovog
sporta u Šibeniku i Šibensko kninskoj županiji .

Ivica Ledenko, zastupnik   __________________________


